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SLOIA RP, Katowice, dnia 04.10.2023r. 

PROTOKÓŁ Nr 17/10/2023 

z posiedzenia Rady SLOIA RP VI kadencji 2022-2026 

W dniu 04.10.2023r. odbyło się kolejne planowe posiedzenie Rady Śląskiej Okręgowej Izby 
Architektów RP. Spotkanie rozpoczęto przy udziale 10 członków Rady obecnych w siedzibie SLOIA RP 
(PŚ, MPi, AW, HP, DF, AL, AK, RL, PSt, TW) i 1 członka uczestniczącego w spotkaniu za pośrednictwem 
platformy spotkań online (JF). Posiedzenie posiada quorum, a Rada SLOIA RP jest w stanie 
podejmować uchwały. 

1. Przewodniczący Piotr Średniawa [PS] przywitał zebranych i przystąpił do przyjęcia porządku 
obrad: 
w głosowaniu: za - 11, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0 - przyjęto porządek 

2. Przystąpiono do przyjęcia protokołu poprzedniego posiedzenia Rady (nr 16/08/2023 z dnia 
30.08.2023r.): 
w głosowaniu: za - 11, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0 - przyjęto protokół 

3. Sprawy członkowskie - głosowanie uchwał: 

(w wynikach uwzględniono głosy kolejnych członków Rady – MM, HM - oddane po przybyciu) 

a) wpis na listę członków na wniosek: 
W/44/10-2023 za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0 

b) zawieszenie w prawach członka na wniosek: 
ZW/28/10-2023 za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0 
ZW/29/10-2023 za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0 

c) skreślenie z urzędu: 
SU/6/10-2023   przyjęto do wiadomości 
SU/7/10-2023   przyjęto do wiadomości 

d) przywrócenie w prawach członka: 
P/11/10-2023 za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0 
P/12/10-2023 za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się – 0 

4. [PS] Sprawy bieżące: 

- prace nad nowelizacją KEZA - wyniki opiniowania środowiskowego, dyskusja nad kierunkami 
wprowadzanych zmian do Kodeksu, 

 w związku z przekazaniem do KRIA uwag członków okręgu, wniesionych w ramach konsultacji 
prac nad KEZA, przyjęto przygotowanie opinii wskazującej zasadność zmiany systemu pracy 
nad dokumentem, tj. potrzebę całościowego opracowania nowego tekstu jednolitego 
Kodeksu, a nie procedowanie wybranych zapisów szczegółowych, 

- [RL] sprawozdanie z prac Komisji Legislacyjnej, 

- zaproszenie na Konferencję dot. dostępności w instytucjach publicznych dla osób ze 
szczególnymi potrzebami - organizowaną 07.11.2023 przez ZUS Chorzów [DF, AK], 

- [AW] organizacja i wdrożenie strony BIP, przygotowanej indywidualnie dla okręgu: 
w głosowaniu: za - 13, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0 – przyjęto do realizacji 

(na spotkanie przybyli członkowie Rady – MM, HM) 

5. [HP] Plan szkoleń dla członków SLOIA RP: 
- 17.10.2023 – linijka słońca, 
- listopad 2023 – ochrona przeciwpożarowa cz.2, 
- w przygotowaniu dwudniowe szkolenie wyjazdowe (dla ok.20 osób) do firmy Aliplast, 
- w przygotowaniu KPA – szkolenie w Bielsku Białej. 

6. [DF] sprawy finansowe: 

- informacja o pozyskaniu środków z KRIA na cyfryzację okręgu, 
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- sprawozdanie z działania Zespołu ds. Polityki Finansowej, 

- wnioski z kontroli ZUS, 

- wniosek SARP o/Katowice w sprawie dofinansowania spotkania integracyjnego Archiziemniak 
w Ustroniu (wydarzenie z dnia 30.09.2023): 

w głosowaniu: za - 13, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0 – przyjęto do realizacji 

- informacja o spotkaniu ze skarbnikiem KRIA – problematyka finansowania małych izb, 

(dyskusja) 

7. [MP] Sprawozdanie z działania Komisji weryfikacyjnej do egzaminu na uprawnienia: 

- przygotowania do sesji egzaminacyjnej, 

- relacja ze spotkania KKK – tematyka praktyk studenckich, pytań egzaminacyjnych „od komisji” 
– wniosek o zmianę przepisów, 

- wpływ niżu demograficznego i spadku atrakcyjności zawodu na depopulację izby. 

8. [PS] Propozycja kolejnego spotkania Rady 08.11.2023r. - przyjęto bez uwag. 

9. [MPi, WP] Spotkanie z Naczelnikami Wydziałów AAB – 27.10.2023r. Śląski Urząd Wojewódzki: 

- tematyka: Prawo budowlane, warunki techniczne, zakres i forma projektu budowlanego, 

- proponowany panel prezentacyjny SLOIA RP – wykład kol. G. Jachym (MPOIA), RL, 

- warunki uczestnictwa z ramienia izby; 

Planowane jest również spotkanie 2-dniowe dotyczące nowelizacji ustawy o planowaniu 
i zagospodarowaniu przestrzennym (Ustroń 16-17.11.2023) – padła propozycja współpracy 
SLOIA RP przy technicznej organizacji wydarzenia. 

(dyskusja - decyzja w sprawie zaangażowania organizacyjnego Izby podjęta zostanie w najbliższym 
terminie w ramach prezydium Rady, po przeanalizowaniu ewentualnych konsekwencji ww. działań) 

10. [PS] Forum Młodych Architektów - ForMA SLOIA RP: 

- posiedzenie Rady poprzedziło spotkanie inauguracyjne z członkami okręgu i osobami 
przygotowującymi się do uzyskania uprawnień w zawodzie architekta - syntetyczne 
podsumowanie spotkania, 

- propozycja powołania sztabu organizacyjnego przedsięwzięcia w składzie: AW, AK, RL oraz 
przedstawiciel SARP o. Katowice 

w głosowaniu: za - 13, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0 – przyjęto 

- do przygotowania: koncepcja spotkania, tematyka, organizacja, budżet wydarzenia, 

- wstępny planowany termin wydarzenia 16-17.02.2024r. 

11. [PS] Relacja z posiedzenia KRIA z dnia 26.09.2023r. . 

- podjęto uchwałę o wystąpieniu KRIA z Ogólnopolskiego Porozumienia Samorządów Zawodów 
Zaufania Publicznego, 

(dyskusja nad skutkami podjętej decyzji – przyjęto przygotowanie stanowiska SLOIA RP wyrażającego 
dezaprobatę dla wyjścia ze struktur krajowych i decyzję o utrzymaniu uczestnictwa okręgu na 
poziomie lokalnym w Forum Samorządów Zawodów Zaufania Publicznego) 

- [HP] podsumowanie spotkania Forum 03.10.2023r. - wniosek o podjęcie legislacji w sprawie 
odpisu składek od podatku, wniosek o ustanowienie rezerwy w budżetach uczestników na 
finansowanie wspólnych przedsięwzięć Forum. 

12. [AW] Strona internetowa www i fb, newsletter SLOIA: 
- sprawozdanie ze stanu prac, prezentacja działania Bazy architektów,  
- informacja Prokuratury w Częstochowie o umorzeniu, z braku dowodów, sprawy dot. ataku 

hakerskiego na profil fb okręgu, 
- uruchomienie dysku do współużytkowania plików - do ustalenia zakresy udostępnianych 

informacji i dokumentów, 
- uwaga do sponsorowanych postów na profilu fb IARP. 
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13. Pozostałe sprawy, wolne wnioski: 

- [PS] wniosek o uruchomienie zlecenia na przygotowanie oprawy graficznej do wydarzenia 
ForMA, 

- [MPi] wybory do ACE 23.11.2023r. - informacja o nominacji dla kol. B. Czarakcziewa (MPOIA) 

- [PS] propozycja przesunięcia dyskusji dot. Programu „Kształtowanie Przestrzeni” na listopad, 

- [RL] wniosek o udzielenie patronatu Konferencji Smaki Gastro Targi (dot. m.in. projektowania 
obiektów gastronomicznych), 

- [HP] wniosek o wydatkowanie części środków na cyfryzację – propozycja zakupu niezbędnych 
składników, z wyłączeniem decyzji o zakupie stanowisk komputerowych. 

(dyskusja) 

 
Na tym zakończono posiedzenie Rady. 
Całość posiedzenia była nagrywana i została zarchiwizowana na CD-ROM. 
Lista obecności w załączeniu. 

 

Sekretarz Rady SLOIA RP 
Anita Langer, Architekt IARP 

Przewodniczący Rady SLOIA RP 
Piotr Średniawa, Architekt IARP 




